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Kära	vänner!	
Jag	skriver	till	er	för	att	vi	har	mycket	på	gång	i	kyrkan	torts	att	vi	har	
stängt	ner	för	offentlig	verksamhet.	Vi	i	styrelsen	tror	att	det	är	dags	att	gå	
vidare	och	passa	på	att	göra	om	och	nytt	nu	när	vi	har	lite	avbrott	i	
verksamheten.	
	
												Projekt	som	är	på	gång:	
	
												Tillgänglighetsanpassning	
- Vi	har	börjat	med	att	söka	bygglov	och	en	bra	entreprenör	för	att	
komma	igång	med	tillgänglighetsanpassningen,	det	betyder	att	vi	
skall	göra	en	ny	entré	mot	uteplatsen.	Den	skall	göra	att	man	lättare	
kommer	ner	till	nedre	plan	i	kyrkan	även	om	man	inte	har	så	lätt	att	
ta	sig	fram.	Vi	kommer	också	att	sätta	upp	nya	skyltar/	bokstäver	
med	vårt	namn	över	entrén	så	det	inte	står	Missionskyrkan	längre,	
detta	presenteras	på	Årsmötet.	
	
Årsmöte	

- Årsmötet	kommer	att	hållas	den	17	april	klockan	17.00	och	du	är	
kallad	att	delta,	Vi	hoppas	att	vi	får	mötas	fysiskt	men	annars	om	
Folkhälsomyndigheten	säger	något	annat	så	blir	det	digitalt.	
Välkommen!	Kontakta	styrelsen	om	du	har	problem	med	det	tekniska	
så	kanske	vi	kan	hjälpa	dig	med	att	sitta	ihop	med	någon	annan	som	
kan.	
	
Uppfräschning	av	lokaler	

- Vi	kommer	att	börja	med	uppfräschning	av	kyrktorg,	kapprum	
kontorsgången	och	trapphus	vid	sidoentrén.	Vi	i	inredningsgruppen	
har	valt	en	lätt	gråbeige	ton	som	blir	samma	i	alla	de	nyss	nämnda	
platserna.	En	lite	större	förändring	i	dessa	ytor	är	att	vi	tänker	måla	
tegelväggen	utanför	kyrksalen	i	samma	vita	ton	som	vi	har	inne	i	
kyrkan,	detta	tror	vi	blir	en	fin	helhet	och	mycket	ljusare.	Lite	nya	
möbler	och	några	ståbord	samt	nya	armaturer	på	kyrktorget	kommer	
vi	också	att	införskaffa.	(Har	du	synpunkter	så	hör	av	dig	till	mig),	Hör	
av	dig	till	Stefan	Wing	eller	Lars	Lust	och	fråga	vad	du	kan	hjälpa	till	
med.	

	
	
	



De	nya	unga	
- Den	yngre	generationen,	har	med	Anna-Karins	hjälp	startat	upp	
träffar	varannan	vecka,	flera	av	dessa	ungdomar	har	vuxit	upp	i	vår	
kyrka	och	har	nu	kommit	tillbaka	genom	flytt	till	Sjömarken	och	känt	
att	de	hör	hemma	hos	oss.	De	är	fulla	av	idéer	och	vi	har	i	styrelsen	
sagt	att	de	skall	få	ha	stort	inflytande	i	både	inredning	och	hur	kyrkan	
skall	disponeras	mm.	Hannu	jobbar	med	mission	på	stan	och	många	
ungdomar	önskar	att	komma	in	i	kyrkan	så	fort	restriktionerna	
tillåter,	Barncafét	väntar	också	på	bättre	tider.	Vi	är	tacksamma	att	
Herren	kallar	nya	vänner	till	vår	församling.	
	

- Verksamhetsplan	
Vi	har	i	styrelsen	också	tagit	fram	en	ny	verksamhetsplan	som	är	ett	
steg	i	vår	NFU-arbete	(Naturlig	församlingsutveckling).	Den	
innehåller	5	punkter	som	vi	vill	jobba	för	det	kommande	året.	Detta	
skall	vara	konkreta	mål,	En	annan	grupp	jobbar	med	visioner	och	mer	
långsiktiga	mål	men	så	här	börjar	vi.	
	
1. Att	fortsätta	satsa	på	Gudstjänsten	som	pelaren	i	vår	församling.	
2. Att	satsa	på	den	nya	generationen	och	att	den	gruppen	utvecklas.	
3. Förnyade	lokaler.	
4. Vi	vill	jobba	utåtriktat	och	bli	fler.	
5. Utveckla	cellgrupper.	
	

Vad	kan	du	göra	
- Programgruppen	skulle	behöva	någon	mer	medlem,	Valberedningen											
behöver	nya	medlemmar.	Bed	och	tänk	på	var	du	skulle	kunna	göra	
en	insats.	Be	för	din	församling	och	bed	för	pastor	Anna-Karin	och	
bed	för	styrelsen.	
	
Jag	önskar	er	Guds	välsignelse	
Ulf	Hansfeldt	
Vice	ordförande	

	
	


